
STILLE WILLE NIEUWSBRIEF 
November 2023 

1 
 

DEZE MAAND: 
 

✓ Verslag ledenvergadering 
o Exploitatie 2024 
o Beleidsplan 
o Verenigingsfinanciën 
o Activiteiten 

✓ Werkgroep Infra gestart 

✓ ZAP, neemt gas terug 

✓ Voortgang werkgroep Bos & Vijver 

✓ Sinterklaas 

✓ Kappen en herplanten van bomen 

✓ Over bollen en blije bijen      

✓ Vrijwilligers bedankt! 

✓ Hobbyclubs; 
o Schakers 
o Lezers 

✓ Vereniging Bestwil opgeheven 

 
RUBRIEKEN: 
 
✓ Stille Wille in ’t Groen 

✓ Mensen op de Stille Wille 
 

en meer… 
 
 
 

 

EERDERE NIEUWSBRIEVEN KUN JE 
VINDEN  IN ONS ARCHIEF 

 
 

 

 

VERSLAG LEDENVERGADERING 
Bron: Bewonersvereniging Stille Wille Wonen 

 
Dit is een kort verslag van de Algemene Ledenvergadering van Stille Wille 

Wonen. De uitgebreide notulen van de vergadering vind je op 

ALV-2023-11-17-verslag 

Tijdens de vergadering getoonde slides zijn te downloaden via 

ALV-2023-11-17-presentatiemateriaal 

_________ 

Op vrijdagavond 17 november werd in Dorpshuis Hart van Spoordonk een 

Algemene Ledenvergadering gehouden. Inclusief het bestuur waren 75 

personen aanwezig, waaronder 50 leden en hun partners en 4 niet-leden.  

De voorzitter, Ruud Rademaker, wees er in zijn openingswoord op dat we 

nu op de Stille Wille één bewonersvereniging hebben met een mooi en 

nieuw logo. SWW is nu een vereniging met statuten, inschrijving bij de 

Kamer van Koophandel en een bankrekening. Daarna schonk hij aandacht 

aan het overlijden van een drietal (ex-) bewoners van ons park.  

Als de belangrijkste agendapunten voor de vergadering noemde Ruud: het 

instemmen met de exploitatiebegroting 2024, hoe onderweg? Plannen 

2024 – Beleidsplan en de terugkoppeling vanuit commissies en 

werkgroepen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://stillewillewonen.nl/archief/
https://stillewillewonen.nl/archief/
https://bit.ly/ALV2023-11-17-verslag
https://bit.ly/ALV2023-11-17-presentatiemateriaal
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De exploitatiebegroting SWB 2024 

Deze werd door de voorzitter uitgebreid toegelicht. Er 

waren voor de vergadering verschillende vragen 

binnengekomen en ook tijdens de bijeenkomst werden er 

vragen gesteld.  

Na beantwoording werd er gestemd over het wel of niet 

instemmen met de voorgelegde begroting.  

Aan de stemming namen zowel leden als niet-leden deel. 

Uitslag stemming tegen 1, onthouding 0, voor 53 (49 

leden en 4 niet-leden).  

Met deze uitslag werd ook ingestemd met een verhoging van de exploitatiekostenvergoeding van 5,2%  

Lees meer … 

 

 

 

Beleidsplan Stille Wille Wonen 

De voorzitter gaf aan de hand van slides een toelichting op het Beleidsplan. Belangrijke elementen uit het plan zijn 

het streven naar een stabiele exploitatie, een goede gesprekspartner zijn voor alle betrokkenen (inclusief LSW) en 

een billijke bijdrage voor alle betrokkenen. Met de uitvoering van de verschillende activiteiten zijn de commissies en 

werkgroepen belast. 

Financiën vereniging 

De penningmeester Ad Simonse toonde een overzicht van de financiële situatie van onze verenging en de begroting 

voor 2024. Zie: https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/Jaaroverzicht-financien-SWW-2023-2-1.pdf 

De vergadering stemde in met de vaststelling van de contributie van € 20,- voor het jaar 2024.   

Uit commissies en werkgroepen 

Verschillende leden van commissies en werkgroepen gaven informatie over hun taken en activiteiten. Er blijkt binnen 

de vereniging al heel wat te gebeuren dankzij de inzet van veel bewoners.  

Reden tot vreugde gaf het bericht dat de Postcode Loterij Buurtfonds een subsidie heeft verleend voor de uitvoering 

van het Plan van Aanpak van de werkgroep Bos en Vijver. 

Na de rondvraag en sluiting van deze geanimeerde en vlot verlopen bijeenkomst sloot de voorzitter rond 10 uur de 

vergadering en was er tijd voor een afsluitend drankje  

 

 

 

https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-ALV-november-2023.pdf
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/Jaaroverzicht-financien-SWW-2023-2-1.pdf
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WERKGROEP INFRA GESTART 
Bron: Werkgroep Infrastructuur 

De werkgroep Infra is pas gestart. De eerste actie was om de naam ‘’commissie infra’’ te veranderen in ‘’werkgroep  

infra’’. Vaste leden: Joep Smulders, Ad Simonse, Gijs Klijmij, Jan Aerts Blankers, Hitesh Menten en Freerk Westera. De 

laatstgenoemde is voorzitter en contactpersoon (infra@stillewillewonen.nl, 06-44192643).  

Waar relevant nodigen we mensen uit om deel te nemen op onderwerpen. 

We hebben een breed werkgebied. Het gaat om alle infrastructuur op het landgoed, 

zoals: 

✓ Netwerken van gas, water, elektra, glasvezel en toekomstige 

energievoorzieningen 

✓ Riolering 

✓ Onderhoud van wegen 

✓ Straatverlichting 

✓ Bewegwijzering 

✓ Straatmeubilair 

✓ Voorzieningen voor afvalinzameling 

Voor concrete projecten die nu lopen zie het overzicht op de website  

https://stillewillewonen.nl/commissies/natuur-en-park/werkgroep-infrastructuur/  

 

WERKGROEP ZAP NEEMT GAS TERUG  
Bron: voorzitter werkgroep ZAP; Kees Boele 
  

Bij een werkgroep verwacht je actie, energie en met elkaar aan de slag. Ons Stille Wille ZAP-team (“Zwerf Afval Pakkers”) 
heeft echter als einddoel om te rusten op hun lauweren. Tevreden rondkijkend en een schone wereld bewonderend.  
 
Bij de start in de herfst van 2021 hadden de ruim tien ZAPpers nooit kunnen 
vermoeden dat hun einddoel ooit bereikt zou worden. Elke maand acht volle 
vuilniszakken uit de bermen van Bekersberg, Hertgangsweg en soms ook de 
Kattenbergse weg was normaal. Auto’s moesten ingezet worden om groot 
afval weg te slepen. De gemeente was soms wat traag met afval ophalen en 
dus kregen ze van het management wel eens wat besmuikt gemopper te 
horen. Hoe anders is het in november 2023. Statiegeld op blik heeft de 
grootste afvalstroom richting sloot en berm gestopt. Maar ook alle andere 
soorten afval zijn zichtbaar minder geworden. De oorzaak hiervan is simpel: 
afval trekt afval aan en een schone berm nodigt uit om even te stoppen en 
mee te nemen wat je vindt. Dat blijkt ook uit commentaar van Bekersberg 
bewoners. Zij zien nu ook anderen afval oprapen.  

 

Met dit geweldige resultaat heeft het ZAP team Stille Wille besloten om vanaf deze herfst de frequentie van hun 

soms zware werk terug te brengen van maandelijks naar eens in de twee maanden. Het definitieve einddoel, 

heerlijk niets doen, zal de werkgroep helaas nooit bereiken maar dit resultaat is al fenomenaal. 

https://stillewillewonen.nl/commissies/natuur-en-park/werkgroep-infrastructuur/
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VOORTGANG WERKGROEP BOS & VIJVER 
Bron: Anneke Scholte – Werkgroep Bos & Vijver, Peter Aerts - Coördinator project vanuit SWB 

 

Inleiding 

Mocht u de afgelopen periode gewandeld hebben tussen Leeuweriklaan en Vijverlaan dan is u hopelijk iets opgevallen. 

Namelijk dat er door het verwijderen van exoten en bramenstruiken al aardig wat ruimte en zicht ontstaat in het bos.  

        

Of bent u mogelijk de bordjes tegengekomen met daarop informatie over o.a. het merken van de bomen in dit gebied 

en waar u terecht kunt voor informatie? Wij informeren u gaarne nader. 

Voortgang metamorfose van “het kleine bos” 

In de nieuwsbrief van juli hebben wij u geïnformeerd over het initiatief van onze werkgroep om het gebied rond het 

bos en de vijver tussen de Vijverlaan en Leeuweriklaan op te gaan knappen om de biodiversiteit te verbeteren. Een 15-

tal vrijwilligers begon enthousiast met o.a. het weghalen van jonge scheuten Amerikaanse eiken en bramen struiken. 

Er is een 0-meting uitgevoerd bestaande uit de huidige stand van zaken en de wenselijke situatie. Het gebied (zie 

kaartje) is hiervoor ingedeeld in 8 zgn. compartimenten en het pad – de Vijverlaan. Via de link Verslag 0-meting 

Bos&Vijver leest u meer over het resultaat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aansluitend is een Plan van Aanpak (PvA) opgesteld door Anneke met feedback van Rini de Roij (specialist groot 

groen/openbare ruimtes) en de werkgroep Ecologie. 

https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-juli-20233.pdf
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/10/Verslag-0-meting-bos-en-vijver-juli-2023.pdf
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/10/Verslag-0-meting-bos-en-vijver-juli-2023.pdf
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Ondertussen is het PvA goedgekeurd door de boswerkers van de werkgroep en aangeboden aan de vergadering van 

de Bewonersraad van 25 oktober jl.  

 

Het project Bos & Vijver wordt gezien als een pilot om mogelijk ook andere delen van het landgoed gezamenlijk te 

verbeteren.  

 

Het PvA is door de Bewonersraad goedgekeurd voor uitvoering. Via de link PvA Bos&Vijver treft u het plan aan, waarbij 

uitgebreid ingegaan wordt op de huidige stand van zaken en de gewenste situatie m.b.t. bodemverbetering (o.a. 

compost), wijze van aanplant, toevoeging van bosplantsoen (diverse struiken en planten), aanpak van de vijver en 

sloten, en het verbeteren van het pad - de Vijverlaan inclusief de bewijzering (waarbij ook de werkgroep Infrastructuur 

wordt geraadpleegd). 

 

Contact met de gemeente 

Met de gemeente Oirschot hebben we 2 november jl. een oriënterend gesprek gehad met de projectleider Vitaal 

Landelijk Gebied (VLG). Hij is verantwoordelijk voor de continuïteit op het gebied van duurzaamheid in relatie tot 

natuur, landschap en biodiversiteit, waarvoor een Landschapskwaliteitsplan met Uitvoeringsprogramma is vastgesteld. 

Bijvoorbeeld de inspanningsverplichting m.b.t. de Noordoostkwadrant (het wandelbos) op het landgoed en de 

financiering van diverse projecten (o.a. de Ecologische verbindingszone – aansluiting landgoed Baest) d.m.v. de 

zogenaamde “Stille Wille-gelden” staan hierin vermeld. Het PvA is aangeboden aan de projectleider en medio 

december is er een vervolgafspraak gepland. 

 

Subsidie 

Tijdens de uitwerking van het PvA (oktober) hebben Anneke Scholte en Peter Aerts diverse subsidiemogelijkheden 

onderzocht. Na overleg met SWB en SWW is er een subsidieaanvraag ingediend bij het Buurtfonds van de 

Postcodeloterij en bij het Rabo Cooperatiefonds van de Rabobank. De aanvraag van de Postcodeloterij is 16 november 

jl. goedgekeurd en er is € 5.000, - ter beschikking gesteld. Daar zijn wij natuurlijk hartstikke blij mee! 

 

 

Gewenste eindsituatie Plan van Aanpak 

Een natuurlijk ogend bos waar veel insecten, vogels en grotere dieren leven. Voor de mensen is het belangrijk 

dat er afwisseling is in uitzicht, gesloten en open. Bewoners willen samenwerken in het bos en rond de vijver, en 

men wil veilig kunnen wandelen over het wandelpad, genietend van de natuur. 

Eind november zijn de bomen gemerkt die worden verwijderd, geringd of ingekort. Want dood hout doet leven, 

tal van organismen maken gebruik van het afstervingsproces. En door meer licht in het bos zullen jonge 

zaailingen en aanplant meer kansen krijgen. 

https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/20231108-PvA-Bos-Vijver.pdf
https://www.postcodeloterijbuurtfonds.nl/
https://www.rabobank.nl/lokale-bank/regio-eindhoven/onze-cooperatieve-bijdrage
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Wat gaat er de komende maanden gebeuren 

• Maandelijks overleg over de uitvoering 

• Plantmateriaal ligt voor een groot deel inmiddels ingekuild gereed op het landgoed 

• Starten met het verwijderen van de gemerkte bomen 

• Opbouwen van takkenrillen 

• Uitbaggeren van de vijver en omliggende sloten uitvegen 

• Bodem verbeteren en taluds maken 

• Aanplant jong bosplantsoen 

• Bijsturen van de uitvoering afhankelijk van eventuele toekenning subsidieaanvragen  
 

Er wordt hard gewerkt zowel voor als achter de schermen waarbij het veel voldoening geeft dat ieders kwaliteiten 

ingezet worden en elkaar goed aanvullen. Samen maken we weer een stukje Stille Wille mooier en meer biodivers. 

De werkgroep houdt u via de nieuwsbrief regelmatig op de hoogte van de voortgang van het project Bos & Vijver. 
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OPROEP WERKMIDDAG EIKEN TREKKEN 
Bron: werkgroep ecologie 

Maandag 4 december gaat de werkgroep ecologie de strijd aan met de Amerikaanse 

eik. Geen Schotse  Highland Games met boomstammen gooien maar jong opschot 

bestrijden. Bij de grond afknippen of zelfs er uit trekken. 

Maar dat kunnen we niet alleen……   iedereen is welkom, elke verwijderde 

Amerikaanse eik is weer een stap vooruit richting een gezondere biodiversiteit. Meld 

je daarom aan!  

 

 

  

GEZWAM IN HET WANDELBOS 
Maandelijkse rubriek; Stille Wille in ’t groen van onze huisbioloog Kees Boele 

Op een zonnige herfstdag in oktober kwam er een melding dat er knalrode, op een octopus lijkende wezens in het 

wandelbos lagen. Honden werden totaal in verwarring gebracht door de onweerstaanbaar stinkende geur. Wandelaars 

vonden het maar vreemde dingen die daar zomaar op de bosbodem lagen. Uw columnist werd daarom maar om raad 

gevraagd en kon gelukkig uitkomst brengen. Het waren inktviszwammen die zich zonder zich keurig in te laten schrijven 

als nieuwe bewoners van ons Landgoed de Stille Wille gemeld hadden. In de annalen van de Nederlandse natuur staat 

deze prachtige zwam genoteerd als de enige exotische paddenstoel. Vermoedelijk in de twintiger jaren van de vorige 

eeuw met Australische regimenten in Europa aangekomen en zich daarna verspreid over West-Europa. In Nederland 

wordt de soort steeds algemener. Dat 

heeft alles te maken met zijn 

voorliefde voor houtsnippers. Het is 

dus geen levensgevaarlijke parasiet, 

ziekteverwekker of dodelijk giftig 

monster maar een vreedzame 

houtafbreker. In het land van herkomst 

wordt de zwam “witch’s egg” 

genoemd, heksenei. Een schitterende 

naam die niet alleen slaat op zijn prille 

verschijningsvorm maar ook op zijn 

verwantschap met de Hollandse 

duivelseieren. Vind je er daar één van? 

Dan staat er vaak de volgende dag al 

een prachtige stinkzwam. 

✓ Wanneer: maandag 4 december om 13h00 

✓ Meenemen: naast jezelf,  snoeischaar of takkenschaar.  

✓ Verzamelen: voor de Werkschuur 

✓ Opgave: marjan@stillewillewonen.nl 

 

mailto:marjan@stillewillewonen.nl
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KAPPEN EN HERPLANTEN VAN BOMEN 
Bron: SWB, auteur Kees Boele 

 

Bomen vormen letterlijk het natuurlijke kapitaal van ons landgoed. 

Recreëren en wonen in het groen was en is de belangrijkste reden voor 

ons allen om juist hier voor anker te zijn gegaan. Helaas zijn we in de 

afgelopen decennia soms niet al te zuinig met onze bomen om gegaan. 

Zodra ze ergens in de weg stonden werden ze gekapt en afgevoerd. 

Uiteraard was dat nodig om ruimte te creëren voor de honderden 

huizen. Exoten als fijnspar en Amerikaanse eik, eens geplant als hout 

producent, bleken soms ook de veiligheid te bedreigen doordat ze na 

tientallen jaren niet meer konden aarden in Brabants zand. Hun 

natuurlijke weerstand verdween, schimmels en knagers sloegen toe en 

delen van deze bomen stierven af. Andere soorten werden groter dan 

de planters hadden bedacht en zo kon een partijtje armpje drukken 

tussen tamme kastanje en het huis ontstaan.  

In al deze gevallen zal kap helaas de enige oplossing zijn. Dat is ook de reden dat elke kapaanvraag begint met het 

invullen van een formulier bij SWB. Een boom correct op naam brengen is niet nodig, dat wordt bij de inspectieronde 

wel gedaan door de twee specialisten die met SWB meelopen en meedenken. Een uitgebreide situatie beschrijving en 

een motivatie waarom gekapt moet worden is echter wel noodzakelijk. Veel dode takken of zwam in of aan de boom 

kan wijzen op afsterven maar soms is gerichte snoei voldoende om de boom te redden. Het is vooral hierbij dat de 

soort een rol gaat spelen. Exoten horen bij de aanleg van ons park maar het redden van een Amerikaanse eik, fijnspar 

of grove den is minder belangrijk dan een zomereik of beuk. En berken, meestal de ruwe, zijn na zestig jaar al 

respectabele grijsaards die aan het eind van hun Latijn zijn.  

Als kap inderdaad kan zal er door SWB vervolgens gekeken worden naar een eventuele plicht tot herplant. Vijf 

volwassen bomen per perceel is nog steeds de maatstaf maar soms kan het om meer gaan. Markante bomen op 

hoekpunten van percelen willen we bijvoorbeeld graag behouden. Karakteristieke aanplant in sommige wijken, zoals 

de tamme kastanjes, of zeldzame soorten uit de tijd toen de Stille Wille nog een bosbouwgebied was, staan ook met 

ster genoteerd. Als het om herplant van andere soorten gaat dan is versterking van de biodiversiteit altijd uitgangspunt. 

Wat groeit goed op Brabants zand en waar profiteert onze bedreigde natuur het meest van. Ook dat hoeft u echter 

niet uit te zoeken, in goed overleg met u wordt een advies gegeven. Het is echter wel de intentie dat deze nieuwe 

aanplant beter gemonitord wordt, wat groeit echt goed en hoe zou dit nog beter kunnen. 

 

VOORWOORD REDACTIE; 

Het kappen van bomen, ook op eigen terrein, is gereglementeerd. Bomen mogen niet zomaar gekapt worden. 

Daar heb je de instemming van de landgoedeigenaar voor nodig. Uit de bewonersenquête 2023 blijkt dat 76%+ 

het hier (helemaal) mee eens is, 13% heeft geen mening en zo’n 10% denkt misschien wel dat je er maar op los 

moet kunnen kappen. Het is dus goed om te weten dat een overgrote meerderheid van de 218 respondenten 

(huizen) pal achter het reglement staat.  
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SINTERKLAASFEEST 

 

 

 

 

 

 

 

BLOEMBOLLEN NU, BLIJE BIJEN LATER 
Bron: Commissie Natuur en Park 

De populatie van bestuivende insecten gaat zorgwekkend hard achteruit in Nederland. Laten we hier, in onze 

biotoop, daar iets aan doen.  

Een groot deel van ons voedsel is afhankelijk van bestuiving door insecten. Je zou kunnen zeggen, zonder bijen, geen 

voedsel. Ecosystemen kunnen niet zonder insecten en afnemende populaties hebben direct negatieve 

invloed, zoals het verlies van biodiversiteit. Met bijenbollen draag je bij aan het verbeteren van de 

leefomstandigheden van bestuivende insecten zoals bijen en hommels. Bloembollen zijn echte kadootjes in de 

tuin. Na het planten moet je maanden wachten... en dan komen ze ineens tevoorschijn. In de late winter, in de lente, in 

de zomer en zelfs in de herfst. Plant ze in de border tussen de vaste planten, in het gazon of in bloembakken op het 

terras.  

Datum: 

2 december 2023 

Tijd: 

10:00 

Locatie:  

Receptie Stille Wille 

 

 

Dit jaar is er een Sinterklaasfeest op de Stille Wille. Speciaal voor de (klein-)kinderen laten 

we dit feest niet aan ons voorbij gaan. We hebben een leuke activiteit en de Sint brengt 

ons een bezoek. 

Geef uw (klein-)kind op door een mail te sturen naar 

maatschappelijk.kids@stillewillewonen.nl 

Vermeld daarbij de naam, leeftijd en geslacht van het kind. 

Wil je nog bloembollen zetten vóór de kerst kijk dan op https://biologischebloembollen.nl/. Ook voor 

zomerbollen een goed adres! Bollen gekweekt zonder gif en kunstmest dáár zijn insecten blij mee! 

 

mailto:maatschappelijk.kids@stillewillewonen.nl
https://biologischebloembollen.nl/
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VRIJWILLIGERS BEDANKT! 
Bron: commissie Sociaal-maatschappelijk, Marjan, Karen, Marga, Rinus, Dinie, Gitta, Ans 

7 December is de nationale dag voor vrijwilligers. Vrijwilligerswerk is op de Stille Wille heel belangrijk om het wonen 

op ons park te ondersteunen. Wij zijn dan ook heel blij met de vele vrijwilligers die hier actief zijn.  

Daarom wil de commissie Sociaal-maatschappelijk alle park-vrijwilligers uitnodigen voor een feestelijke koffie/thee 

ochtend.  

U bent van harte welkom op zondagmorgen 10 december vanaf 10.30 u in de Boskiosk. 

Wij hopen veel vrijwilligers dan te ontmoeten.  

 

 

 
 

 

VERENIGING BESTWIL OPGEHEVEN 
Bron: Anton Noë, voormalig voorzitter Bestwil 

Overeenkomstig het besluit van de ALV (Algemene Leden Vergadering) van 12 mei 2023 is de opheffing van 

Bewonersvereniging Bestwil een feit. De kascommissie heeft een laatste controle uitgevoerd. Het banksaldo is 

overgemaakt naar de nieuwe vereniging. De bankrekening is opgeheven. De vereniging is uitgeschreven uit het 

handelsregister (KvK) en de leden zijn hierover op de hoogte gebracht.  

Hulde aan mijn voorgangers 

Wat nog rest is om stil te staan bij de indrukwekkende resultaten die de achtereenvolgende besturen van de vereniging 

hebben kunnen realiseren. Wij, bewoners van de Stille Wille, hebben veel aan hen te danken.  

 

Was u lid van Bestwil en bent u nog geen lid van Stille Wille Wonen? Klik dan hier KLIK HIER 

of scan de QR-code hieronder 

 

 

https://shorturl.at/emruI
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SCHAKERS EN LEZERS, OPGELET!  
Ingezonde bericht van: Ben van Kollenburg, initiatiefnemer 
 
Beste medebewoners van de Stille Wille, 
 
Met dit berichtje wil ik nagaan of er belangstelling is voor het opstarten van twee activiteiten (voor zover ze nog niet 
bestaan); 
 

Schaakgroep 
 
Hierbij stel ik een ‘competitie’ voor waarin schaakliefhebbers volgens 
een schema met elkaar schaken. Het schema wordt vooraf zonder 
kennis van ‘speelniveau ’s’ samengesteld.  
Geprobeerd wordt om voor de zomer ’24 alle schakers minimaal een 
keer tegen elkaar te laten schaken. 

 
Idee  

✓ Binnen het schema spelen alle schakers een maal in de 14 
dagen tegen een vooraf geplande tegenstander, het schema 
wordt vooraf aan alle deelnemers toegestuurd. 

✓ De 2 schakers spreken zelf binnen betreffende speelronde een 
speeldag af. 

✓ De wedstrijden worden bij de deelnemers thuis gespeeld. In 
samenspraak bij wie.  

✓ Na een gespeelde wedstrijd geeft een van de spelers de uitslag 
door aan de        schemabeheerder. 

✓ Na iedere speelronde worden de uitslagen per e-mail 
doorgestuurd naar alle deelnemers. 

✓ Een competitie regelement wordt door suggesties/in overleg 
met/in samenspraak met alle deelnemers samengesteld 

 

Doel  
✓ Gezellige schaakavonden creëren  
✓ Kennismaken met medebewoners/schakers 
✓ Gezonde spanning in competitie/geen fanatieke strijd wie het 

beste is. 

 
Deelnemen en suggesties 

✓ Deelname en suggesties competitie graag telefonisch of per 
email opgeven (zie contactgegevens in dit artikel) 

✓ Meewerken uitwerken competitie/reglement/speelschema 
 

 

 
Dit bericht wordt vervolgd op de volgende pagina 
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Leesgroep 
 
De Leesgroep leest iedere maand een boek dat op het eind van de vorige bijeenkomst is voorgesteld.  
Op de volgende bijeenkomst wordt het boek besproken. 
 

Idee  
✓ De Leesgroep komt op toerbeurt bij een van de deelnemers bijeen. 

(max 6 deelnemers) 
✓ De dag, datum en aanvangs- en sluitingstijd van de bijeenkomst 

wordt in een schema bepaald. 
✓ Om de auteur, het gekozen boek en de eventuele diepgang van 

hetgeen besproken wordt te respecteren wordt voorgesteld geen 
alcohol te drinken. 

✓ Uit respect voor de gastvrijheid van de gastheer/gastvrouw van 
betreffende bijeenkomst houdt iedere deelnemer zich aan de 
afgesproken tijden en regels. 

✓ Schema en regels in overleg met en/of in samenspraak met alle 
deelnemers 

 
Doel  

✓ Gezellige leesavond 
✓ Uitbreiding bibliotheek 

✓ Kennismaking met auteur/gelezen boek vanuit diverse kanten/meningen bespreken 
 
Deelnemen en suggesties 

✓ Deelname en suggestie graag telefonisch of per e-mail opgeven  
✓ Meewerken uitwerken aan idee 

 
 

CONTACTINFORMATIE: 
Ben van Kollenburg 

Stille Wille 228 (Kastanjelaan 7). 
ben.van.kollenburg@gmail.com 

06-41716164 
 

 

VAN DE REDACTIE: 

Bedankt Ben van Kollenburg, voor dit initiatief. We zijn blij met dit ingezonden bericht. Eerder kregen we, in de nieuwsbrief van 

juni 2023 al een oproep van Frans Sools om op warme woensdagavonden vanaf 19h00 mee te doen met een gezellig potje Jeu 

de Boules.  

Hopelijk gaat dit soort oproepen leiden tot veel leuke contacten en bijeenkomsten. Schakers, lezers, jeu de boulers en allerlei 

andere hobbyisten die samen tijd maken voor een leuke hobby.  

Wil jij ook een oproep doen?  

landgoedpublicaties@mail.com 

https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-juli-20233.pdf
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-juli-20233.pdf
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MENSEN OP DE STILLE WILLE 
Maandelijkse rubriek van Koos van Kampen, SWW 
 

Cathy Keech-van Dijk, 25 jaar op de Stille Wille 
 
Deze keer bezoek ik Cathy Keech-van Dijk, in haar gezellige huis aan de Bremlaan. Eén raam van de woonkamer kijkt uit 
op de tuin, met allerlei bakjes vol vogelvoer en bij de buitendeur worden de eekhoorns gevoerd. Cathy vertelt dat de 
eekhoorns zo tam zijn dat ze zelfs naar binnen komen.  
 
Ons gesprek begint over haar jeugd op het Tilburgs Natuur Dierenpark. Cathy’s vader was eigenaar van het park en het  
sprak vanzelf dat zij hielp bij de verzorging van de dieren. Jonge aapjes die door de moeder werden verstoten, konden 
bij Cathy terecht. Dat deed zij zo goed, dat ook vanuit andere dierentuinen apen bij haar gebracht werden. Het was voor 
haar dan wel heel verdrietig als de dieren na verloop van tijd bij haar weggehaald werden, om teruggebracht of verkocht 
te worden.  
De dierentuin bij het bosgebied De Oude Warande ging in 1974 failliet door de concurrentie van het kort daarvoor 
geopende safaripark Beekse Bergen. Als erfenis van de vroegere dierentuin kan men in het bos nog talrijke uitheemse 
Siberische grondeekhoorns vinden. Het zijn nakomelingen van dieren die indertijd zijn ontsnapt.  
Cathy woont sinds augustus 1999 op de Stille Wille. Met hulp van haar dochter vond ze het huis op het park, kort na het 
overlijden van haar man Frank. Het was toen nog niet toegestaan permanent op het park te wonen en haar 
aankoopmakelaar raadde haar aan om voor alle zekerheid een rechtsbijstandverzekering te nemen. Daar heeft ze in de 
loop van de jaren wel profijt van gehad. Zo bleek dat ze door een fout van de toenmalige gemeente Oost West en 
Middelbeers een woning bezat waarin ze het hele jaar in mocht wonen met een gedoogvergunning. Dat was voor haar 
wel een meevaller. In 2003 ging de toenmalige eigenaar failliet en kregen de bewoners een nieuw erfpacht contract 
aangeboden. Vanwege de gewijzigde voorwaarden leverde dat bij veel mensen protest op en volgde een rechtszaak die 
zich jaren voortsleepte.  

 
 
Een grappige ervaring had Cathy toen voor de toenmalige voorzitter van de erfpachtersvereniging Jaap in den Bogaard 
en zijn echtgenote Joke een videofilm werd opgenomen ter gelegenheid van hun gouden bruiloft. De opname werd 
gemaakt door Dré Jansen, de onderhoudsman op het park. Dré ging met paard en wagen langs verschillende bewoners, 
om hun gelukwensen voor het bruidspaar op video op te nemen. Cathy moet weer lachen, als ze vertelt dat ze met de 
videoband bij het echtpaar in den Bogaard aankwam en het cadeau werd uitgepakt. Met enige teleurstelling in zijn stem 
zei Jaap: “Maar we hebben geen videorecorder.” Cathy heeft geen idee waar de opname gebleven is. Ze zou hem graag 
nog eens willen zien! 

Maar Cathy wil liever praten over de positieve zaken die ze op 
het landgoed beleefde. Zo bestond er tussen 2004 en 2014 een 
jeu-de-boules-club die op het hoogtepunt wel 46 leden had. Er 
waren zelfs competities met andere jeu-de-boules-
verenigingen. Er was ook een Hulpcirkel, die lange tijd heeft 
bestaan. Voor bewoners die het nodig hadden werden 
bijvoorbeeld boodschappen gedaan, medicijnen opgehaald, 
maaltijden gekookt en honden uitgelaten. Cathy was zowel 
actief in de jeu-de-boules-club als in de hulpcirkel. Zelf 
organiseerde ze een hondenoppasgroep, met wel 23 honden 
uit het hele park. Doordat zij nu moeilijk loopt en niet meer met 
de honden kan wandelen, heeft ze de laatste jaren thuis een 
hondencrèche met enkele honden, die door een vriendin 
worden uitgelaten.  
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Op mijn vraag of je als vierentachtigjarige met verminderde mobiliteit nog goed kan wonen op de Stille Wille, antwoordt 
Cathy bevestigend. Ze krijgt huishoudelijke hulp en persoonlijke verzorging via thuiszorgorganisatie St. Joris uit Oirschot 
en verder heeft ze een fijne vriendenkring op het park. Op de Stille Wille kan je heel goed oud worden! 

 
 
WIL JE BIJDRAGEN AAN DE NIEUWSBRIEF? 
Bron: Redactie 

Wij nodigen je graag uit om bij te dragen aan deze nieuwsbrief. 

✓ Beeldmateriaal? We hopen op prachtige foto’s van het Landgoed;  
 

✓ Een kort verhaal of gedicht?  
 

✓ Een opinie? 
 

✓ Een wens of hoop, 

Laat het ons weten! Stuur je bijdrage naar … 

landgoedpublicaties@mail.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:landgoedpublicaties@mail.com
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OVER DEZE MAANDELIJKSE NIEUWSBRIEF 
Stille Wille Brabant BV en Bewonersvereniging Stille Wille Wonen leveren maandelijks relevante inhoud aan. Verder 

worden interessante en leuke artikelen aangeleverd door diverse correspondenten en auteurs. 

Heb je misschien een suggestie voor een bepaald onderwerp?  Stoor je je aan spelfauten, tekstopbouw, typo’s en 

vormgeving? We kunnen je inzet zeker gebruiken!  

Laat het ons weten! 

Stuur een bericht naar  

landgoedpublicaties@mail.com 

 

Klik hieronder op de nieuwsbrief die je wil openen 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:landgoedpublicaties@mail.com
https://stillewillewonen.nl/archief/
https://stillewillewonen.nl/archief/
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-mei-2023-stille-wille.pdf
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-juni-2023.pdf
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-juli-20233.pdf
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-augustus-20233.pdf
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-september-2023.pdf
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-oktober-2023.pdf
https://stillewillewonen.nl/wp-content/uploads/2023/11/nieuwsbrief-ALV-november-2023.pdf

